
 

 

 

Referat fra 25. bestyrelsesmøde 25/4 klubhuset 

 

• Ny ordning med Nord Bryggen - bro 22- 110,- pr. ”overnatning” 

Frem for tidligere aftale (2023) med Sejlsportscenteret, prøver vi nu (2024) en aftale der afstemt 
med Sport & Fritid, gå ud på at de ”overliggende” betaler gæsteleje for brug af pladsen. Således kan 
ASK bevare retten til bro 22, uden at det påvirker vores gæstesejlermodel som er gældende for 
resten af broarealerne.  

• Status ungdomsafdeling (HSL) –  

Marselisborg Sejlklub er begyndt at træne en 29’er gruppe fra Sejlsportscenteret, og bruger således 
faciliteter indenfor centeret, som Aarhus Sejlklub tidligere har skullet betale for at benytte. 
Bestyrelsen ser dette som problematisk, og det ville vel lidt svare til at ASK opstartede en 
Optimistafdeling i Egå eller Kaløvig. Problematikken bæres videre på bestyrelsesniveau, og der er 
opstartet en dialog med Marselisborg. 

• Ansøgning om RIB båd til J70 afd. U-finansieret.  

Det er bestyrelsens holdning, at der ikke skal indkøbes RIB’s til enkelte afdelingers anvendelse, men 
der skal derimod indkøbes RIB’s til den fælles RIB afdeling – Køb af nu (brugt) båd er sat i gang, og 
vi håber på en snarlig løsning af RIB problemet. 

• Orientering omkring Youngsters J70 - det er en vældig god ide´! 

Man skal i J’70 gruppen være opmærksom på udgiften ved denne aktivitet, og der er ikke i ASK 
budget afsat økonomi til ekstra slid på klubbåde, RIB’s eller trænerlønninger. 

• Orientering om RIB situationen (Povl) onsdag og mandag kan være en udfordring, enkelte 
weekender med stævner skal der lejer RIB’s Torben spørger om køb af brugt båd fra FB – to både 
mangler service fra AFI. Køb godkendt 80.000 

• CE mærkning mastekran er på vej til reduceret pris,- skal udføres inden næste eftersyn 

Ny kranfører er startet og ordningen virker efter hensigten. 

• Varmepumper er bestilt til ungdoms omklædning/vandvarmer 

Torben H. har skaffet fondsdækning til 50% af omkostningerne, så arbejder kan nu igangsættes. 

• Afregningsaftale med Bugten (Rasmus)  

Afregningsmodellen blev gennemgået hvoraf det fremgår at udgifter følger indtægter, dog med et 
særligt OBS på strømforbruget på de større både i Bugten. 

• Brug af badehuset 

Det er bestyrelsens holdning at badehuset er for alle medlemmer af klubberne + havnens gæster 
(vores gæstesejlere) 

• Branding og signal for Aarhus Sejlklub 

HSL fremlagde forslag til øget skiltning, således at alle kan finde frem til f.eks. ungdomsafdelingen. 


